
 
 

 
 
 
 

ACTIELIJST WIJKPLATFORM KOOTWIJK I.O. – Kerngroep en GEMEENTE 3 APRIL 2024 
 
 
Aanwezig:  
Stefan, Gert, Elske, Henri, Geertje, Monique, Annet, Nicolette, Harry, Walter, Erik (vanaf punt7), 
Bart en Hellen 
 
 

1. Opening en aanvulling agenda 
 De OKO is ook aanwezig en vertegenwoordigt de belangen van 15 ondernemers in en 

rond Kootwijk. Gert is voorzitter van de OKO. 
 Schooljeugd wordt toegevoegd aan agendapunt 9 
 Organisatie enquête Kootwijk Energie Neutraal bij agendapunt 4 

 
2. Kort verslag 14 februari 2024 klein comité 

Geen opmerkingen. 
 

3. Terugblik bewonersbijeenkomst 13 maart 
Grote opkomst. Positief ervaren. 
Verslag voor de nieuwsbrief aanleveren 12 april. 

 
4. Mailadressenbestand inwoners van Kootwijk – toestemming KV vragen? 

 Hellen maakt voorstel voor een tekst inclusief privacyverklaring voor een e-mail om 
toestemming te vragen aan inwoners van Kootwijk voor het gebruik van hun e-mail adres. 
Het doel is een e-mail bestand te creëren ten behoeven van het Wijkplatform waarmee 
bewoners van Kootwijk op de hoogte kunnen worden gebracht van zaken die betrekking 
hebben op zaken die breder dan de KV onderwerpen, o.a. enquêtes, uitnodiging voor de 
dorpsbijeenkomsten en verslagen van de bijeenkomsten. 
Via het bestand van KV wordt de betreffende e-mail verzonden. 
Actie: Hellen 

 Enquête Kootwijk Energie Neutraal wordt via het Kootwijk Vooruit e-mail bestand uitgezet 
en via de nieuwsbrief bekend gemaakt. 
Actie: Walter/KV 

 
5. Bewoners parken – geen inwoner van Kootwijk: hoe daar mee om te gaan? 

Geen pasklare oplossing. Komt terug in een volgend overleg. Er moet meer duidelijkheid 
komen over de status van het WPF, zie ook punt 8 van deze actielijst. Hierover volgt nog 
overleg met de Gemeente. 
Actie: Bart/Erik 
 

6. Bemensing klankbordgroep gebiedsagenda Kootwijk 
Graag nog een paar mensen uit de “groene” hoek. 
Actie: Kootwijk Groen 
 

7. Stand van zaken gebiedsagenda 
 Voor de Kootwijk Energie Neutraal zijn middelen gereserveerd. Zij kunnen vooruit. 
 Een klein budget is er nu nog voor verkeer. Verder is er geen budget meer. 
 Voor aanpassing van De Brink moet een projectplan worden opgesteld, omdat het een 

omvangrijke verandering is. Een afspraak hierover door Erik gemaakt met de groep 
Verkeer. 
Actie: Erik/werkgroep Verkeer 

 De groep Biodiversiteit heeft met de gemeente contact over ondersteuning van de 
aanpak. 



 De inventarisatie van de Dorpshuisfunctie loopt nog. Met de gemeente wordt vervolgens 
gekeken hoe en wat kan worden gefaciliteerd. 
Actie: KV/Erik 

 Een enquête over de woningbouwbehoefte in de gemeente Barneveld is door de 
gemeente uitgezet. 

 Snoeiafval opslag en afvoer: Walter pakt dit op om te onderzoeken in hoeverre dit op een 
eigen terrein kan worden gerealiseerd. 
Actie: Walter 

 
8. Status WPF Kootwijk i.o. ten opzichte van de gemeente 

De gemeente wil inzetten op een convenant als samenwerkingsvorm. 
Erik verwacht vóór september een uniforme aanpak. 
Erik gaat ook na hoe e.e.a. financieel zit ten behoeve van faciliteiten voor het WPF. 
Actie: Erik/Bart 
 

9. Overige punten voor de gemeente 
 Risico’s en problemen voor en met de fietsende en gemotoriseerde schooljeugd: de 

werkgroep Verkeer gaat op korte termijn samen met de wijkagent en Aart Buurma, als 
betrokken dorpsbewoner, in gesprek met de school over de onveilige situaties omtrent de 
doorgaande schooljeugd (gevaar in het verkeer, intimidaties van personen en 
vandalisme). 
Iedereen wordt opgeroepen als er iets dergelijks zich (weer) voordoet dit te (blijven) 
melden: 09008844 Politie Overlast. 
 

10. Rondvraag 
 Paardenhekken: Erik zoekt uit hoe het zit met het onderhoud door de Gemeente aan 

welke hekken. 
Actie: Erik 

 Contact van de werkgroepen met de gemeente: kunnen rechtstreeks contact hebben met 
hun contactpersonen. Indien afspraken vastlopen dat laten weten aan Bart. 

 Borden kakafonie in het dorp: indien hier iets mee gebeurt, zal er contact over zijn met de 
ondernemers. 

 
 
Vervolgoverleg: eerst wordt het overleg KV, klankbordgroep en de gemeente afgewacht. Daarna wordt 
indien nodig een vervolgoverleg ingepland. Als tussentijds overleg over andere onderwerpen 
noodzakelijk is, dat roept de portefeuillehouder samen. 
 
 
HH/10 april 2024 


